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ACTA  DE  LA  REUNIÓ  ORDINÀRIA  DE  LA  JUNTA  DE  FACULTAT  DE 
FILOSOFIA I LLETRES DE LA UIB

Identificació de la sessió
Data: 23 de juny de 2010
Lloc: Sala de Juntes de l’edifici Ramon Llull
Caràcter: ordinari
Hora: 9:30 h segona convocatòria

Assistents
Pere Joan Brunet Estarellas (degà)
Guillem X. Pons (secretari)
Miquel Deyà (vicedegà)
Maria Josep Mulet
Francesca Lladó (vicedegana)
Tina Sabater
Nicolau Dols
Joan Antoni Mesquida
Margalida Pons
Jaume Guiscafré (vicedegà)
Maria Antònia Fornés
Patrícia Trapero
Paloma Fresno
Maria Juan (vicedegana)
Andrés Enrique (vicedegà)
Francesc Torres
Joana Colom
Domènec Garcies
Marga Dols
Mercedes Duran

Ordre del dia

1. Aprovació de l’acta anterior (penjada a la web de la facultat http://ffl.uib.es/juntes/) 
2. Aprovació de la distribució dels fons assignats a la facultat. 
3. Reglament per a l’elaboració dels horaris dels estudis de grau i horaris del curs 2010-

2011. 
3.bis.  Declaració del compromís de les titulacions de la Facultat de Filosofia i Lletres 
amb la qualitat, d'acord amb el procediment d'implantació del sistema de garantia intern 
de qualitat (SGIQ) dels títols oficials de la UIB.
 4. Proposta de reconeixement de crèdits de lliure configuració per a cursos, jornades i 
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altres activitat. 
 5. Reconeixement de crèdits de cicles formatius. 
 6. Informació del degà. 
 7. Informacions dels caps d’estudis 
 8. Informació de l’administrador de centre. 
 9. Informació d’altres membres de la junta de facultat. 
10. Torn obert de paraules

Desenvolupament de la sessió
Excusen l’assistència: Esther Martínez i Joana Maria Seguí. 

1. Aprovació, si escau, de l'acta de la junta ordinària anterior de 23 de juny de 
2010

Respecte a l'acta anterior i havia quedat sense tancar que era la proposta dels 
premis  extraordinaris  de  llicenciatura,  pel  que  feia  a  la  concessió  del  premi  de  a 
l'alumne de Treball Social. Fetes les consultes pertinents el premi ha de recaure sobre la 
persona que compta am millor mitjana d'expedient acadèmic. Per tant, se  proposa com 
a premis extraordinaris de llicenciatura curs 2008-2009 a les següents persones:

Estudis Alumnes Mitja Expedient

Filologia hispànica Joan Mut Munar (3,15)
Filologia anglesa Micaela Riutort Mesquida (2,62)
Filologia catalana Joan Mut Munar (2,93)
Treball Social Alma Rosa López Gómez (2,18)
Filosofia Núria Alemany Abrines (2,62)
Història de l'Art Neus Serra Vives (2,58)
Història Maria Magdalena Cerdà Garriga (2,62)
Geografia Ismael Yrigoy Cadena (2,39)

S'aprova la proposta per assentiment

Tot seguit s’aprova l’acta de la sessió ordinària anterior per assentiment.

2. Aprovació de la distribució dels fons assignats a la facultat.

El degà distribueix als assistents un informe amb la relació de totes les despeses 
des del 2006. S'explica alguna de les partides, així per exemple dins l'apartat de material 
inventariable hi ha hagut un important creixement doncs s'ha invertit en sonorització 
d'aules, compra de panells,... inversió que necessitava la facultat. 

Tina  Sabater  fa  una  reflexió  sobre  l'important  romanent  que  queda  (8.842,6 
euros el 2009).

Pere  Brunet  comenta  que  aquesta  és  una  situació  conjuntural  que  s'ha  anat 
repetint any rere any, però que estaria bé poder tancar l'any amb un romanent més baix. 
Però tampoc se sap,  en temps de crisi,  com poden venir  els  pressupostos dels anys 
vinents. Enguany s'ha fet un esforç important en inversions a les aules que no doten des 
del rectorat.
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S’aprova la distribució de fons per assentiment.

3. Reglament per a l’elaboració dels horaris dels estudis de grau i horaris del curs 
2010-2011

Pere Brunet comenta que s'ha d'adequar el reglament a la situació present. Per 
exemple, la franja horària hauria d'esser de les 8:00 a les 14:00 i de les 15:00 a  les 
21:00 i no fins a les 22:00 en la que ja s'arriba tard a determinats serveis de transport. 
Assignar prioritat a assignatures bàsiques en la primera franja horària.
Mercedes Duran comenta el problema de sobresaturació de la biblioteca, sobre tot en 
període d'examen.

3.bis.   Declaració del  compromís de les  titulacions de la Facultat de Filosofia i 
Lletres amb la qualitat, d'acord amb el procediment d'implantació del sistema de 
garantia intern de qualitat (SGIQ) dels títols oficials de la UIB.

Pere Brunet comenta que seguint les instruccions del vicerectorat s'han anomenat 
el responsables i les comissions de qualitat de cada un dels estudis de grau.  Però que 
ara, a més a més, s'ha de realitzar una declaració de compromís de les titulacions de la  
Facultat de Filosofia i Lletres amb la qualitat, d'acord amb el procediment d'implantació 
del sistema de garantia intern de qualitat (SGIQ) dels títols oficials de la UIB.

Miquel Deyà comenta que és absurd dir que la Universitat faci una declaració en 
contra de la qualitat, se sobreentén que un fa les classes, la docència el millor possible, 
però vota en contra  de la  burocratització,  i d'un compromís  que ja és intrínsec amb 
l'esperit docent.

S'aprova la declaració per la resta dels assistents, amb el vot en contra de M. Deyà

4.  Proposta  de  reconeixement  de  crèdits  de  lliure  configuració  per  a  cursos, 
jornades i altres activitat. 

La junta acorda donar suport  al  curs  Autoconeixement,  Emocions i Diàleg al  
Segle XXI, per la qual sol·licita li siguin concedits 2 crèdits de lliure configuració (20 
hores lectives) i transmetre aquest acord a la Comissió Acadèmica d'aquesta universitat.

Activitat Crèdits sol·licitats
Autoconeixement,  Emocions  i 
Diàleg al Segle XXI
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Es discuteix sobre els  6 crèdits per la participació en activitats  universitàries 
culturals,  esportives,  de  representació  estudiantil,  solidàries  i  de  cooperació  que  es 
poden reconèixer  als  estudis  de  grau.  La filosofia  és  que  aquests  6  crèdits  estiguin 
vinculats a activitats pròpies de la universitat  (es cita com a exemple la Universitat 
d'Estiu).

M.A  Fornés  comenta  que  segons  el  vicerector  haurien  d'esser  activitats 
extraacadèmiques, esportives,...

M.  Deyà  comenta  que  al  proper  consell  de  govern,  segons  el  vicerector  M. 
Servera, s'aprovarà una normativa per donar aquests crèdits per a la Universitat d'Estiu.

P.  Brunet  comenta  que  davant  aquesta  poca  informació  esperen  que  surti  la 
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normativa.
M. Juan ha vist el correu de M. Servera i està en contra de la seva proposta, hauria 

de primar les activitats acadèmiques abans que les extraacadèmiques.
T.  Sabater  pensa  el  mateix,  si  s'implanta  aquesta  normativa,  els  simposiums, 

jornades,  cicles  de conferències  estan destinats  al  fracàs.  La resta  de la  gent  també 
manifesta aquesta opinió.

La Junta de Facultat hauria de manifestar aquesta opinió, i segons comenta M. 
Juan tenir clar què vol dir activitat acadèmica o cultural.

S'acorda traslladar al vicerectorat aquestes qüestions

5.  Reconeixement de crèdits de cicles formatius. 

P. Brunet comenta que a la web de la Facultat de Ciències es va acordar que el cap 
d'estudis autoritzi dita convalidació.

Domènec Garcies diu que qui són competent en aquest cas són les comissions de 
reconeixement i transferència de crèdits i són aquestes les que han de proposar les taules 
d'equivalència, a través de la secció de gestió acadèmica.

Es  comenta  que  lo  seu  seria  que  la  UIB  firmàs  un  conveni  marc  amb  la 
Conselleria.

 6. Informació del degà. 

P. Brunet comenta que hi ha hagut un relleu en un dels vicedeganats, i dona la 
benvinguda a Francesca Lladó i també dona les gràcies per tots aquests anys de feina de 
na Tina Sabater com a vicedegana d'Història  de l'Art.  També dona les gràcies a  na 
Laura Camargo que va substituir a n'Andrés Enrique. Comenta que Kiko Campos està 
de baixa i li preocupa aquesta situació personal. Comenta que ha parlat amb Treball 
Social i amb en Kiko Campos i la proposta sorgida és que sigui na Nanda Caro qui 
ocupi temporalment aquest càrrec. 

Estat  de  la  matrícula  d'alumnes.  Pere  Brunet  comenta  que  a  primer  de  grau  s'han 
matriculat 574 alumnes. L'escenari per al curs vinent, segons el vicerector d'alumnes i 
campus, és d'un cert increment. Per al curs vinent se plantegen de partida 5 grups grans, 
2 el matí i 3 l'horabaixa, aspecte discutit i aprovat a un consell deganal. Dels nostres 
estudis compten amb numerus clausus els estudis anglesos (60 alumnes) i treball social 
(120 alumnes).

P. Brunet també informa que comptem amb una plana web que cada vegada està més 
actualitzada i que periòdicament incorpora informació. S'ha obert una pestanya amb els 
terminis de les distintes activitats i procediments acadèmics que poden ser molt útils. 

De les discussions que es plantegen al fòrum  podrien penjar-se a la web les decisions 
més importants que encara no formen part de la normativa.
P.  Torres  comenta  que  el  fòrum  és  arbitrari,  s'ha  de  distingir  entre  el  debat  i  la 
normativa.
Surt l'exemple de la docència compartida, que ja és normativa doncs ha estat publicada 
al FOU i va sorgir del fòrum.

Activitats culturals i formatives computables.
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Nicolau Dols comenta que la web del SAC hi ha la descripció d'aquest sistema. Si a un 
professor li  interessa una determinada activitat  del SAC com a un alternativa a una 
activitat avaluable ho pot indicar. El SAC pot fer el seguiment d'assistència si així ho 
sol·licita.  El  cap  d'estudis  validaria  aquesta  proposta.  A  la  web  del  SAC  hi  ha  la 
programació provisional per al curs vinent.
T.  Sabater  demana  si  se  podrien  incorporar  noves  activitats  per  gener-maig,  doncs 
algunes d'elles se coneixen amb pocs mesos d'antelació a la seva celebració.
N. Dols respon que la programació, en aquests moments està tancada.

PAT.  S'han  realitzat  reunions,  des  del  març  i  abril,  amb  el  vicerector  d'ordenació 
acadèmica. A la nostra web estan penjats els documents del notre propi Pla d'Acció 
Tutorial. 
P. Brunet presenta unes taules amb els professor que han efectuat tutories de matrícula 
amb el número d'alumnes tutoritzats.
D. Garcies va enviar una guia d'usuari del PAT als caps d'estudis.
P. Brunet també comenta se feren cursets d'una hora per part de l'ICE per a tutors de 
matrícula, al que estaven convidats a assistir tot el PDI. També a la web de l'ICE hi ha 
un catecisme per poder fer les tutories segons el model establert.
P. Brunet comenta que el CTI és un problema en sí mateix doncs per fer les tutories 
necessita les adreces de correu electrònic dels alumnes i moltes d'elles, en el seu cas, no 
eren presents. També comenta que ens ha arribat un informe de l'ICE sobre aquest tema 
i que no és massa positiu per a la Facultat.
M. Deyà comenta que la fiabilitat dels informes de l'ICE és zero.
P. Brunet presenta un llistat d'activitats de suport a la docència aprovades.
P.Brunet informa haver enviat a la rectora un escrit de protesta (dia 6 de maig) per un 
escrit en contra dels estudis d'Història aparegut a Campus Florit.
M. Deyà comenta que després d'aquest increment de matrícula hi ha una desincentivació 
de professors numeraris a fer docència en els primers cursos de grau.
M. Juan dona suport a la carta de protesta i comenta que aquesta pàgina no són més que 
xafarderies.
S'accepta el fons bibliogràfic d'Alfonso Fernández Molina.
P. Brunet informa que la següent conferència de degans se celebrarà a Còrdova l'any 
vinent. També recorda i recomana tota una sèrie d'aspectes a tenir en compte a l'hora de 
realitzar el programa docent, adjuntar la informació de professorat, tutories, bibliografia 
bàsica,...

 7. Informacions dels caps d’estudis 

No n'hi ha.

 8. Informació de l’administrador de centre. 

D.  Garcies  manifesta  una  preocupació  per  alguns  tràmits  realitzats  a  través  d'UIB 
digital, a on hi ha tota una sèrie de processos que encara no funcionen.

 9. Informació d’altres membres de la junta de facultat. 

M. Deyà demana que s'obligui a que els docents utilitzin com a element de comunicació 
l'adreça de la UIB.
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10. Torn obert de paraules

No n'hi ha.

I essent les 11:33, sense haver-hi més assumptes per tractar, s’aixeca la sessió de 
la reunió de la Junta ordinària de la Facultat de Filosofia i Lletres.

A tot això don fe i signo la present,

El Secretari                                                       Vist i plau del degà
Guillem X. Pons                                                Pere J. Brunet
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